
Négy Hét Alatt 
Alapszinten Angolul

1. Nap/Day one (déj wan)

Személyes Névmások



• Az első és legfontosabb dolog, amire mindig emlékeznünk kell, hogy 

az angol mondatokból soha nem hiányozhat az ALANY. Más szóval 

mindig bele kell tennünk a mondatba, hogy kiről/miről is van szó. 

• Kijelentő mondatokban az alany általában a mondat első helyén áll.

• E/3-ban (ő, az) megkülönböztetjük, hogy férfiről, nőről vagy 

tárgyról van szó.



I (áj) én we (wí) mi

you (jú) te you (jú) ti

he (hí) ő (férfi) they (déj)* ők

she (sí) ő (nő)

it (it) az (tárgy)

SZEMÉLYES NÉVMÁSOK

• Az I, azaz ÉN személyes névmást mindig nagy kezdőbetűvel írjuk.

• IT-et használunk tárgyak, élőlények és helyzetek leírásakor (meleg van, 6 óra van, péntek van, stb.)

• Önözésnek nincs külön alakja, akkor is YOU-t használunk.



HATÁROZOTT NÉVELŐ (A, AZ)

Az angol nyelvben csak egy határozott névelő létezik: 
THE

Különbség csak a kiejtésben van:

mássalhangzó előtt : DÖ
the banana (*dö banana) a banán

magánhangzó előtt: DI
the apple (*di epöl) az alma

*TH- a nyelvünket dugjuk ki kicsit és úgy rezegtessük a hangunkat



HATÁROZOTATLAN NÉVELŐ (EGY)

Az angol nyelvben két megfelelő van erre:
A (ö) és AN (en)

mássalhangzó előtt : A

a banana (ö banana) egy banán

magánhangzó előtt: AN

an apple (en epöl) egy alma



FIGYELEM!

Az U kiejtése 2 féle lehet:

pl.: underwear (anderwer) alsónemű

uniform (júniform) egyenruha

the underwear (dí) /    an underwear  (magánhangzó)

the uniform (dö) /    a uniform (mássalhangzó)



FIGYELEM!

A H néhány esetben néma marad:

pl.: hour (áer) óra

hand (hend) kéz

the hour (dí) /    an hour (magánhangzó)

the hand (dö) /    a hand (mássalhangzó)



SZAVAK

yes (jesz) igen
no (nó) nem
and (end) és
or (ór) vagy
because (bikóz) mert


